
Przyszło do swojej własności
W Psalmie 100. znajdujemy słowa: Stańcie przed obliczem Pana,
z okrzykami radości. Wiedzcie, że Pan jest Bogiem, On sam nas
stworzył, jesteśmy Jego własnością. Czas Bożego Narodzenia, to
czas, w którym Pan Bóg przychodzi do swojej własności, do
swoich, czyli do nas. Przychodzi w osobie Pana Jezusa, jako
człowiek, jako jeden z nas. Ewangelista pisze, że nie wszyscy
jednak Go przyjęli. Tym zaś, którzy Go przyjęli, dało moc. Bóg
Ojciec posyła do nas swojego Syna, w osobie Pana Jezusa, aby
dał nam moc. On sam, Bóg i człowiek, jest pełnią mocy Bożej,
bez której nie jesteśmy w stanie nic uczynić. Wiemy o tym,
wierzymy, że właśnie tak jest. Przecież On sam to powiedział:
Beze Mnie nic nie możecie uczynić. Niech to będzie najlepsze
życzenie dla każdego z nas, na ten rok, który właśnie się
rozpoczął, abyśmy nic nie próbowali robić bez Niego, albo poza
Nim. Abyśmy dla Niego, dla Jego mocy, szeroko otwarli nasze
serca i drzwi naszych domów. On chce przyjść do małych rzeczy
w naszym życiu, chce zamieszkać w codziennej rzeczywistości, w
prostych  gestach,  które  wykonujemy  w  domu,  w  rodzinie,  w
szkole, w pracy. Niech kolęda, którą w tym roku chcemy przeżyć
inaczej niż zwykle, będzie ku temu okazją. Tak bardzo potrzeba
nam  Bożego  błogosławieństwa,  tak  bardzo  potrzebujemy  Bożej
mocy, dla wszystkich naszych dobrych zamiarów. Panie, naucz
nas modlić się, niech Twój Duch Święty w Nowym Roku przychodzi
nam z pomocą, w mocy miłości Boga Ojca i w łasce Pana Jezusa.
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